
  

REFERAT // FAU ENGEBRÅTEN SKOLE 
Til:    Medlemmer av FAU 

Kopi:    Sveinung Bjørkøy, rektor 

   Steinar Årdal, leder driftsstyret 

Møtedato/-tid:  Torsdag 28.september 2023 kl. 18.00-20.00 

Møtested:   Personalrommet på Engebråten skole 

Referent:  Steinar Årdal 

Møteleder:  Steinar Årdal 

Tilstede:  8A1, 8B1, 8B2, 8C2, 8D1, 8D2, 9A1, 9A2, 9B1, 9C1, 9C2, 9D1, 9F, 10A1, 10B1,  

10B2, 10C1, 10C2, 10D2 

Ikke tilstede:  8A2, 8C1, 9B2, 9D2, 10A2, 10D1, 10E 

 

 

Sak 1.0 – Orienteringssaker 

1.1 Informasjon fra skolen ved rektor  

• Oppstart: Starten på skoleåret har vært god. Som alltid er høsten litt hektisk, med blant 

annet foreldremøter, skoletur og nasjonale prøver. Tilbakemeldingen fra skolen er at elevene 

er motiverte og de har kommet godt i gang med skoleåret.   

• Skoletur: Skoletur for 10-trinn til Rjukan er gjennomført. Det er 3. året hvor en slik tur 

arrangeres. Opplegget funger godt og gjøres hvert å en evaluering fra skolen.  

 

1.2 Spørsmål fra foreldre til rektor 

• Skolematsordningen: Rektor orienterte om opplegget for skolematsordningen og svarte på 

spørsmål fra foreldrene. Det ble orientert om hva skolen har av utfordringer med opplegget 

og hvordan de jobber for å få en enda bedre løsning, innenfor de rammene som gjelder.  

• Skolebøker: Rektor orienterte om ordningen med bruk av digitalt opplæringsmateriell og 

skolebøker. Det er gjort innkjøp av en del skolebøker, gjerne i klassesett, for å få en bedre 

balanse mellom digitale læremidler og skolebøker.  

• Hvordan følge opp lekser og skolearbeid: Noen foreldre opplever at det er utfordrende å 

følge opp lekser og skolearbeid, både som følge av at det ikke er fysiske skolebøker og som 

følge av noen utfordringer med bruk og tilgang til ITS. Rektor lyttet til innspillene fra 

foreldrene.  

 

 

 

Sak 2.0 Årsmøte  

Årsmøtet ble innledet av leder Steinar Årdal.  

 

2.1 Godkjenning av innkalling og dagsorden for møtet 

Det var ingen kommentarer til innkalling eller dagsorden og møtet.  

 

2.2 Styrets årsberetning 

Årsrapport for FAU Engebråten skole 2022/23 ble gjennomgått i møtet. Årsrapporten ble godkjent   



 

2.3 Valg av styre 

 

Styret 

• Leder: 9A1 Steinar Årdal 

• Sekretær: 8B1 Anne Bache Dahl 

• Styremedlem: 8C1 Hilde Nordbø 

  

 

Sak 3.0 – Arbeidsform og oppgaver i FAU 

3.1 Gjennomgang arbeidsform 

• Det ble orientert om hvordan FAU planlegger og gjennomfører møter, samt hvordan 

kommunikasjon og deling av informasjon deles via SPOND og Dropbox 

• Både FAU-representanter og klassekontakter har tilgang til SPOND-gruppen.  

   

 

3.2 Gjennomgang av oppgaver og ansvarsområder 

• Oppgaver og ansvarsområder ble gjennomgått og følgende ble valg i de ulike rollene:  
 

Representanter til SMU:  

• 9B1 Gry Skjellevik 

• 10B1 Silje Flo 

 

Representanter til Skoleball 10-trinn 

Ingen FAU-representanter meldte seg og dette tas inn som sak på neste FAU-møte. Det er ikke 

nødvendig at dette er en FAU-representant, i tilfelle det er andre foreldre som melder sin interesse.  

 

 

Organisering av Natteravn 

• 8B2 Line Abel Herud 

• 8A1 Maria Carolina Lian  

 

Tech-gruppe 
Det kom opp forslag om å etablere en tech-gruppe, som skal se på ulike aspekter av anvendelse av 
teknologi i skolen. Dette kan være alt fra «tips-og-triks for bruk av ITs», klassemiljø på sosiale medier, 
bruk av kunstig intelligens i skolen, digitale læremidler, for å nevne noen temaer. Følgende ble med i 
tech-gruppen:  

• 8D1 Tobias Gulden Dahl 

• 9D1 Mette Meinert 
 
Sak 4.0 – Eventuelt 

4.1 FAU-representanter 

• «Runde rundt bordet» med alle FAU-representantene 

 

4.2 Quiz 

• Det ble lagd en «ordsky» ved å svare på:  



 

Hva er bra med Engebråten skole? 

 

Hva bør FAU fokusere på i dette skoleåret? 

 
 

 

4.3 Møteplan 

• Møteplan ble gjennomgått. 

o #1: Uke 39: Torsdag 28.september 

o #2: Uke 44: Torsdag 2.november 

o #3: Uke 49: Torsdag 7.desember 

o #4: Uke 03: Torsdag 18.januar 

o #5: Uke 09: Torsdag 29.februar 

o #6: Uke 13: Torsdag 21.mars 

o #7: Uke 18: Torsdag 2.mai 

 

Møtene blir lagt ut på SPOND. Både agenda og referat sendes ut via skolemelding fra styret.  

 


